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Zápis ze schůze výboru 
Společenství vlastníků jednotek NOVÁ HARFA I - Podkovářská čp. 933 

 
č. 3/2020 

 
Datum schůze: 7.9.2020 
Místo jednání:  Praha 
Přítomni: M. Glogar (MG), M. Tintěra (MT), L. Hončlová (LH), P. Samohejl 

(PS), P. Pont (PPM) 
Omluveni:   
Hosté:    
Schůzi řídil:   M. Tintěra 
 

- Administrativní záležitosti 
• Termín příští schůze – termín příští schůze výboru 19.10.2020 v prostoru místnosti 

vyhrazené pro výbor E1/3PP. 
 

- Aktuálně 
 

 
Žádáme vlastníky, kteří zatím neuhradili řádně v termínu splatnosti své 

nedoplatky z vyúčtování, aby provedli úhradu co nejdříve, jinak 
přistoupí SVJ k žalobám. Zbývá 27 nedoplatků, 1 žaloba již podána. 

 
Vzhledem k nejisté situaci kolem pandemie Kovid-19 

nepředpokládáme letos konání Shromáždění vlastníků jednotek. 
 

 
- Provozní záležitosti 

 
• Nefunkční tlačítka pro osvětlení vnitrobloku 

Správce informoval, že jsou 3 nefunkční tlačítka u vchodu F1 pro rozsvícení 
osvětlení ve vnitrobloku. Zřejmě problém v kabeláží, bude se s elektrikářem hledat 
závada. 
termín: 10/2020 
odpovídá: správce (dohodnout s elektrikářem dohledání a odstranění závady) 

 
• Znečištění fasády u vchodů F1 a F2 

Vlastník upozornil na značné znečištění fasády u vchodu F2. Správce dohodne se 
zahradníky stažení popínavých rostlin z fasády. Následně by se na podzim udělalo 
mytí fasády F1 a F2, na jaře pak případně znova. 
termín: 10/2020 
odpovídá: správce (dohodnout s dodavatelem nabídku na umytí fasády) 
 

• Oprava balkónu 
S dodavatelem Konečný podepsána smlouva na opravu jednoho balkónu, který má 
povrch ve velmi špatném stavu. 
termín: 11/2020 
odpovídá: správce (dohled nad realizací opravy) 

 
• Kovid-19 a poděkování PPM 



 

2 / 7 Společenství vlastníků jednotek „NOVÁ HARFA I“ Podkovářská čp. 933 
 

Výbor děkuje PPM za zajištění preventivně bezpečnostních opatření proti 
Kovidu. Proběhla desinfekce prostor a další hygienická opatření pro 
minimalizaci šíření v budovách SVJ 
 

• Vandalismus 
Bohužel se nám poslední dobou množí případy vandalismu. Např. posprejované 
výtahy, rozbitá tlačítka, rozbitá skla ve vstupních dveřích apod. S každým případem 
roste nejen zbytečná administrativa správci (protokol s policií, hlášení na 
pojišťovnu), ale již také makléřka pojišťovny upozornila, že by to mohlo vést ke 
zdražení pojistné smlouvy. Doporučila drobnější věci ani nehlásit, aby vzhledem ke 
spoluúčasti SVJ ve smlouvě a případnému zdražení pojistky jsme nakonec neplatili 
v budoucnu více. 
 
Výbor apeluje na všechny obyvatele domu. Chovejte se prosím v budovách 
SVJ slušně. Neničte zbytečně majetek SVJ. Chceme všichni žít v příjemném 
hezkém prostředí a zbytečně neplýtvat finančními a administrativními zdroji 
SVJ. Nevpouštějte do budov nežádoucí osoby. Dbejte na zavření vstupních 
dveří a vrat. Děkujeme. 

 
• Asistence k výpadkům proudu pro SVJ 

Předseda informoval, že Kooperativa přidává k pojistkám pro SVJ asistenci 
k případným výpadkům proudu, proplatí až 7 000 za případný zásah. Jedná se o 
benefit ke smlouvám. Kdyby bylo potřeba, správce může využít. 
 

• Shromáždění 
Vzhledem k nejisté situaci kolem pandemie Kovid-19, náročným požadavkům 
hygieny při případném konání shromáždění a pravděpodobnosti nízké účasti 
vlastníků na shromáždění výbor navrhl nesvolávat v tomto roce shromáždění. 
Hlasování 3 členové výboru nesvolávat, Petr Samohejl navrhuje svolat. 
 

• Výtahy 
Výbor informoval přes správce PPM, že nejsme spokojeni s úrovni služeb, které 
aktuálně poskytuje servisní společnost k výtahům. Navrhujeme, aby PPM změnila 
dodavatele těchto servisních služeb. SVJ nemá s dodavatelem sjednanou smlouvu 
napřímo. Výtahy jsou aktuálně řešeny v rámci facility smlouvy s PPM. Správce 
informoval, že PPM měla schůzku se subdodavatelem Schindler, problémy se 
subdodavatelem se snaží řešit. V příštím týdnu bude mít PPM další schůzku se 
svým subdodavatelem. 
 

• Úprava sazby za údržbu 
Stav trvá, zatím PPM nepřipravila návrh dodatku. Vzhledem k inflaci PPM navrhla 
na minulé schůzi navýšit sazbu za 1h práce údržby na 260 Kč. Výbor navýšení 
chápe a počká na vyhotovení dodatku. 
termín: 12/2020 
odpovídá: správce (zajistit u PPM návrh dodatku) 
 

• Návrh PPM k úklidu garáží 
Stav trvá, případná úprava bude součásti dodatku z předchozího úkolu. Výbor 
počká na vyhotovení dodatku. 
termín: 12/2020 
odpovídá: správce (zajistit u PPM návrh dodatku) 
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• Návrh na rozšíření kamerového systému 
Výbor se správcem vytipoval místa v garážích pro umístění 19 nových kamer a 
výměny jedné. Umístění byla vybrána tak, aby byl zabrán co nejširší garážový 
prostor. V kanceláři ostrahy bude umístěn nový HW pro zpracování a zobrazení 
videa. Následně poptal dodavatelé o nacenění. 
 
Na schůzi výboru byla projednána a schválena cenová nabídka na rozšíření 
kamerového systému. S vybraným dodavatelem se bude řešit zasmluvnění 
dodávky, kde bude požadována záruka na dílo 2 roky. Po dojednání znění smlouvy 
s dodavatelem se předpokládá realizace.  
termín: 10/2020 
odpovídá: výbor se správcem (dořešit smlouvu s dodavatelem) 
 

• Vodoměry – obměna 
Stav trvá, SVJ požádalo několikrát zbývající vlastníky jak emailem, tak 
doporučenou poštou o součinnost. U vlastníků, kteří neumožnili výměnu, bylo ve 
vyúčtování postupováno dle platné vyhlášky včetně sankční sazby. Výbor žádá, 
aby zbývající vlastníci kontaktovali společnost ISTA a domluvili si termín výměny. 
termín: 12/2020 
odpovídá: správce (dohled nad výměnou) 
 

• Vzedmutý štěrk 
Beze změn, opět bez odezvy města. Na pozemku města v blízkosti velínu Ostrahy, 
roh Poděbradské a Podkovářské se vzedmul štěrk. Město bylo poptáno, aby 
vyřešilo vzedmutý štěrk, zatím bez reakce městských úředníků. 
termín: 12/2020 
odpovídá: správce (sledovat, případně zaurgovat město) 
 

• Světla na chodbách 
Podklady k poptávce na výměnu světel byly dány dohromady. Čeká se na nabídky 
dodavatelů 
termín: 10/2020 
odpovídá: dodavatelé (dodat nabídky), správce (součinnost či upřesnění pro 
dodavatele při případných technických dotazech) 
 

• Revize elektro 
Beze změn. Čeká se na cenovou nabídku pro odstranění zbylých drobných závad. 
termín: 10/2020 
odpovídá: správce (nabídka) 
 

• Závada na přívodu elektřiny k bytu 2028 
Výmalba místa po opravě ještě neproběhla. 
termín: 10/2020 
odpovídá: správce (zajistit vymalování) 
 

• Problematika GDPR 
Aktuálně beze změn. V této záležitosti proběhla komunikace MT s panem 
Kuchařem (PPM). 
termín: 12/2020 
odpovídá: MT a Kuchař (dohodnout finální znění smlouvy) 
 

• Metodický pokyn PPM 
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PPM projednává u sebe, zároveň správce požádal, zda by mohl MT připravit své 
návrhy. 
termín: 12/2020 
odpovídá: správce (informovat výbor o stanoviscích ostatních výborů SVJ), MT 
(připravit návrhy, pokud stihne) 
 

• Byt 1057 zatečení 
Oprava prasklin fasády po zatečení do bytu 1057 ještě neproběhla. Správce byl 
pověřen zajištěním opravy. Oprava proběhne na jaře 2021. 
termín: 6/2021 
odpovídá: správce (zajistit opravu) 
 

• Klimatizace 
Díky situace ohledně pandemie Covid-19 dále neřešeno. Dodavatelé poptávají 
vybranou stavební dokumentaci – dodáme po její digitalizaci. Čekáme na dodání 
návrhu prováděcího projektu. 
termín: 10/2020 
odpovídá: MT (zjistit stav u dodavatelů) 
 

• Digitalizace vybraných stavebních výkresů 
Během Korona krize neřešeno. Digitalizaci dalších stavebních výkresu správce 
připravuje. 
termín: 10/2020 
odpovídá: správce (zajistit digitalizaci výkresů) 
Neřešeno 
 

• Zatékání do mezonetů 
Z oprav po odstranění havárie ještě zbývá demontovat kuchyňskou linku a opravit 
stěnu za linkou v jedné poškozené jednotce. Ostatní dokončovací opravy jsou 
hotovy. Majitel si zajišťuje dodavatele na rozebrání kuchyně. Čekáme na 
součinnost od majitele bytu. 
termín: 3/2020 
odpovídá: správce (dohled nad realizací) 
 

• Nabídka na termínovaný vklad v UniCredit Bank 
Akce zrušena, banka změnila podmínky úročení vkladů, již není výhodné. 
 

• Opravy balkónů 
Opraven další balkón, z této akce zbývá k opravě poslední balkón, až se dohodne 
termín zpřístupnění bytu pro dodavatele opravy a v závislosti n počasí. 
termín: 10/2020 
odpovídá: správce (dohled nad realizací) 
 

• Vlhkost v bytě 6. patro E2 
U bytu s terasou v 6. patře se objevilo zatékání. Zřejmě je porušena skladba terasy. 
Výbor schválil opravu skladby terasy včetně sousední, která na ní navazuje. Během 
Korona krize neřešeno. 
termín: 10/2020 
odpovídá: správce (objednat opravu a dohled nad realizací) 
 

• PPM nabídka – spolupráce s Wüstenrot  
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Splněno – smluvní dokumentace byla podepsána. Výbor využil nabídku od banky 
Wüstenrot přes PPM. Nabídka na úročení 1,45%. Výbor uložil na tento zvýhodněný 
úrok 2,5 MKč z fondu dlouhodobých záloh. 
 

• Podivná montáž trámků na balkóně 
Správce vyzval majitele bytu poštou doporučeně, aby odstranil to, co namontoval 
na balkón. Vrátilo se nevyzvednuté. Správce dopis zaslal emailem. 
 

• Ohrada u popelnic ve vnitrobloku 
Při skládání kontejneru pro odvoz zvýšeného množství odpadu po vánočních 
svátcích poblíž klece na popelnice se do klece kontejnerem trochu ťuklo. Došlo 
k poškození klece a otevírání. Svozová firma informovala správce, že není schopna 
zajistit opravu a nabídla proplacení opravných prací, které si SVJ zajistí. Správce 
poptal zámečníka a proběhne oprava, proplacení bude řešeno přes svozovou firmu 
s jejich pojišťovnou. 
termín: 10/2020 
odpovídá: správce (zajistit opravu) 

 
• Vyúčtování 2019 

Splněno – bylo rozesláno vlastníkům doporučeně. 
 

• Obeslání neuhrazených nedoplatků 
PPM pravidelně emailem urguje neuhrazené nedoplatky. MG požádá PPM, aby 
dlužníky nad 5 000 obeslalo PPM poštou doporučeně. 
termín: 9/2020 
odpovídá: MG (dohodnout s PPM rozeslání) 
 

• Jednání s ostatními SVJ 
Proběhlo jednání se zástupci okolních SVJ (tzv. supervýbor). Náš výbor zastupoval 
MT. MT informoval, že byly projednány následující témata: 
 

 Možnost výstavby branek – byl probrán návrh, zda by nebylo vhodné umístit 
do podchodů pod GH nějaké branky s otevíráním na čip. Vnitroblok by se 
tím více zklidnil. Byl by sice uzavřen jen z ulice Poděbradská a druhá strana 
by byla beze změny, ale i to by mohlo pomoci, aby to odradilo např. vandaly 
a jiné osoby, které jsou ve vnitrobloku nežádoucí. Zatím není stanovisko, 
bude dále diskutováno. Aktuálně beze změn. 

 
 Servis výtahů – v rámci všech SVJ se zvažuje změna dodavatele servisu 

výtahů. 
 
 Hřiště – splněno, dohodnutá realizace zábran proti nečistotám byla 

dokončena. Celkový náklad byl rozúčtován mezi jednotlivá SVJ. 
 
• Zatékání do garáže 

Správci bylo nahlášeno zatékání do garáže. Je to místo u průchodky trubek 
rozvodu vody a tepla z garáží do domu ve vnitrobloku. Po ohledání místa závady 
bylo stanoveno, že se bude muset odkrýt zemina z vnitrobloku a místo u základů 
utěsnit. Výbor schválil opravu a pověřil správce zajištěním. Zatím se sleduje. 
termín: 10/2020 
odpovídá: správce (sledovat) 
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• Světlo ve výtahu 
Splněno – světlo bylo opraveno. 

 
• Způsob rozeslání vyúčtování v dubnu 

Splněno – záloha do poklady pro rozeslání vyúčtování doporučeně byla předána. 
 
• Grafy dodávky tepla 

Splněno – byl sjednán dodatek s Pražskou teplárenskou. Vzhledem k mírným 
zimám a zateplení domu a po konzultaci s dodavatelem snížil ve smlouvě 
objednaný nominální příkon. Přinese to úsporu SVJ cca 170 000 ročně. 
 

• Problémy s chovatelkou koček 
Sousedi chovatelky koček zaslali správci a výboru stížnost na nepořádek a smrad 
v našem domě. Vyzvali jsme paní k nápravě. Doporučený dopis si nepřevzala, pan 
Pont přeposlal emailem. MT připraví dopis s výzvou ke zpřístupnění bytu pro 
provedení obhlídky. 
termín: 9/2020 
odpovídá: MT (připravit dopis) 
 

• Správa požárního technika 
Proběhla kontrola garáží požárním technikem. SVJ obdrželo výtku k zaneřádění 
některých stání předměty a věcmi. 
 
Výbor již několikrát apeloval na vlastníky, aby neskladovali v garáži věci, 
které tam nepatří. SVJ za to hrozí pokuta. Pokud bude SVJ pokuta udělena, 
bude přeúčtována na garážová stání, kde vlastníci nemají uklizeno. 
 

• ISSM 
MT informoval, že stát vymyslel další administrativu pro SVJ. Bude požadovat 
podklady do svého systému Informační systém skutečných majitelů. Je provozován 
a další detaily jsou uvedeny na adrese https://issm.justice.cz/. MT se správcem 
připraví podklady. 
termín: 10/2020 
odpovídá: MT a správce (připravit podklady) 
 

• Internet do místnosti ostrahy 
Výbor do příští schůze výboru zváží, zda do místnosti ostrahy nechat přivést 
internet. 
termín: 10/2020 
odpovídá: výbor (zvážit) 

 
• Naplnění podmínek v oblasti legislativy 

MT informoval, že bude potřeba vyřešit způsob poskytnutí informace vlastníkům 
k spotřebě. EU schválila, že by měli být vlastníci v intervalech informování o své 
aktuální spotřebě. SVJ to bude stát další náklady. Výbor požádal správce, aby zjistil 
u PPM, zda neplánuje tuto problematiku řešit v Klientské zóně na webu.  
termín: 10/2020 
odpovídá: správce (zjistit informace u PPM), výbor (prozkoumat alternativy) 
 

- Ekonomické záležitosti 
 

• Výše dlužných částek 
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Aktuálně dlužné částky k 14.9.2020 jsou uvedeny v následující tabulce. Doplněný 
řádek za rok 2019 vychází z vyúčtování 2019. Rozeslané vyúčtování uvádělo 
nedoplatky u 135 vlastníků v celkové sumě 777 024,21 Kč. Uhrazeno již je 476 
196,00 Kč. V tabulce je uvedeno, že zatím neuhradilo 27 dlužníků v celkové sumě 
300 828,21 Kč. Největší dlužník již byl zažalován. 
 

Rok Částka Rozdíl1 Dlužníků Žalob 
2008 59 112,89 Kč 0,00 Kč  3 3 
2009 62 023,60 Kč 0,00 Kč 3 3 
2010 95 701,66 Kč 0,00 Kč 3 3 
2011 22 405,00 Kč  0,00 Kč 2 1 
2012 1 105,00 Kč 0,00 Kč 1 0 
2016 37 680,70 Kč -32 506,30 Kč 2 1 
2017 0,00 Kč -22 044,00 Kč 0 0 
2018 52 568,25 Kč -16 167,26 Kč 4 3 
2019 300 828,21 Kč -476 196,00 Kč 27 1 

Celkem 631 425,31 Kč  -546 913,56 Kč  45 15 
 
Celková výše nedoplatků na zálohách roku 2020 k 31.8.2020: 
 

Rok Částka Rozdíl 
2020 226 734,00 Kč 166 956,00 Kč 

 
termín: MT a MG řeší průběžně, na příští schůzi informovat o stavu 
odpovídá: MT a MG 
 

Zapsal: Martin Glogar 
Doplnili: Michael Tintěra 
 

 
1 Záporná hodnota indikuje snížení dlužné částky, kladná zvýšení dlužné částky vůči stavu k zápisu 
z předchozího jednání. 
 


